



The Arrangement of Purchasing S.1 English Readers
有關中一級購買英語課外讀物安排

Dear Parents,
各位家長:

To foster learning beyond the classroom, the school has arranged a bulk purchase of the following English Readers for each S.1 student. Parents also have the option to purchase them independently. Kindly complete the reply slip and return it to the subject teacher by 30 September 2023. For enquiries, please contact Ms Chan Ho Ying, the English Panel Head, at 2604 9762 during office hours. Thank you for your attention.

Form 年級	Subject 科目	List of English Readers 英語課外讀物名稱	Publisher 出版社	Price 售價	Discounted Price 折實價
中一	English	The Three Students (ISBN: 978-1-78226-418-7)	Sweet Cherry	\$93	\$78
		The Magic Finger (ISBN: 978-0-241-56867-5)	Penguin	\$116	\$94

為促進課堂外的學習，學校將為每位中一級學生購買以上英語讀物。家長亦可以選擇自行購買。若有任何查詢，可於辦公時間內致電 2604 9762，與英文科科主任陳可盈老師聯絡。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
22 September 2023 2023年9月22日

Reply Slip 回條

I acknowledge the receipt of the above circular regarding "Purchasing S.1 English Readers". I

本人經已知悉 貴校來函有關「中一級購買英語課外讀物」事宜。本人：

- will join the bulk purchase of **both** readers and agree to pay the fee by Octopus: **HK\$172**.
同意 貴校代為購買上述**兩本**英語課外讀物，並同意以八達通繳交費用：**港幣\$172**。
- will join the bulk purchase of **one** of the readers (please '✓') and agree to pay the fee by Octopus.
同意 貴校代為購買**其中一本**英語課外讀物（請'✓'選），並同意以八達通繳交費用。
 - The Three Students (HK\$78)
 - The Magic Finger (HK\$94)
- choose to purchase the readers by myself.
選擇**自行購買**英語課外讀物。

Name of Student 學生姓名：_____

Class 班別：_____ CSNO 班號：_____

Name of Guardian 監護人姓名：_____

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：_____

Date 日期：_____

Please put a '✓' in the appropriate box 請於適當 內填上'✓'號